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Abstract (en)
[origin: CN115610454A] The invention relates to a device (1) and a corresponding method for dispensing an adhesion-increasing medium for
use on a rail vehicle (S). In order to improve the adhesion between the wheel (R1) and the rail (G), a jump of the adhesion-increasing medium is
output independently of a state variable of the rail vehicle (S) or of the rail (G), said jump outputting a defined, unregulated amount of the adhesion-
increasing medium. Thus, a defined and unregulated amount of the adhesion increasing medium can be output at the start of braking, which
minimizes the braking distance.

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft eine Vorrichtung (1) zur Ausgabe von adhäsionserhöhendem Mittel zur Verwendung an einem Schienenfahrzeug
(S) und ein entsprechendes Verfahren. Unabhängig von Zustandsgrößen des Schienenfahrzeugs (S) oder der Schiene (G) wird zur Verbesserung
des Kraftschlusses zwischen Rad (R1) und Schiene (G) ein Inshot von adhäsionserhöhendem Mittel ausgegeben, welcher eine definierte,
ungeregelte Menge an adhäsionserhöhendem Mittel ausgibt. So kann gerade zu Beginn einer Bremsung eine definierte und ungeregelte Menge an
adhäsionserhöhendem Mittel ausgegeben werden, was einen Bremsweg minimiert.
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